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1. Princip: Skolefritidsordningens virksomhed 
 

Bilag: Gældende princip 
 
Det føres tilsyn med princippet. Skolebestyrelsen skal beslutte om princippet skal 
revideres. 
Eventuelle inputs fra SFO-rådet kan tages op her. 
 
Referat  
 
Tilsynet er ført. Det giver ikke anledning til revidering af princippet. 
 

2. Princip: Samarbejdet med skole og hjem 
 
Bilag: Gældende princip 
 
Der føres tilsyn med princippet, der netop er blevet revideret.  
Tilsynet skal samtidig ses som første feedback på brugen af den nye meddelelsesbog. 
 
Referat 
 
Det er forskelligt om og hvordan meddelelsesbogen er blevet brugt på årgangene. Nogle 
forældre i skolebestyrelsen fortæller, at de ikke er blevet underrettet om brugen af 
meddelelsesbogen. Eleverne i SB har heller ikke afprøvet meddelelsesbogen. 
Skoleledelsen har sat det i gang hos medarbejderne og følger op.  
Alle årgangen undtagen 9. årgang skulle skrive meddelelsesbog i år. Ledelsen følger op.  
Det skal sikres, at brugen  af meddelelsesbogen kommer godt fra start af næste skoleår, 
som oplæg til dialog ved skolehjemsamtalen. 
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Side 2 af 4 

 
Der har været afholdt skolehjemsamtaler på alle årgange. Der meldes tilbage om gode 
skolehjemsamtaler. 
 
Tilsynet er gennemført og giver ikke anledning til revidering. 
 

3. Skoleudviklingssamtale 
 
Bilag: Procesplan for skoleudviklingssamtaler i Hvidovre kommune 
Bilag: Ministeriets vejledning om skoleudviklingssamtaler 
Bilag: Datarapport 
Bilag: Præsentation fra skoleafdelingen 
 
Fremover skal der afholdes en årlig skoleudviklingssamtale, der erstatter 
kvalitetsrapporterne. 
Ændringen vurderes at give mindre bureaukrati og styring og mere dialog, refleksion og 
pædagogisk udvikling. 
Første samtale afholdes med Center for Skole og Uddannelse i efteråret og der er 
mulighed for at et medlem fra Skolebestyrelsen deltager. 
Et notat eller referat fra mødet skal offentliggøres på skolens hjemmeside. 
 
På mødet orienteres om procesplanen samt om datarapport for Holmegårdsskolen, som 
danner grundlag for tilsyns- og skoleudviklingssamtalerne i efteråret. 

Det er skolelederens opgave, at inddrage skolebestyrelsen i datapakkerne og i valg af mål 
og fokus. 

Referat 
 

Det tidligere arbejde med kvalitetsrapporten skal nu erstattes med en 
skoleudviklingssamtale, hvor skolebestyrelsen også fremover er inviteret til at deltage. 

Skolebestyrelsen skal inddrages i arbejdet med valg af mål og fokus. 

Brainstorm på evt. fokusområder og mål med udgangspunkt i datapakken: 

Trivsel: 

● Skolen har stort fokus på at skabe rammer for deltagelsesmuligheder for alle og 

kan se dette som et fokusområde, da det i det kommende skoleår strukturelt vil 

fylde meget. 

● Elevdemokrati/Medbestemmelse 

Læring og udvikling: 

● Ordblindhed - hvad er der af muligheder? 

● Læselyst 

● Naturfag/science? 

● Bevægelse i undervisningen 
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Ledelsen følger op på datapakken med skolens MED-udvalg og vil på den baggrund 
træffe endelig beslutning om mål og fokusområder 

Der er ønske fra Skolebestyrelsen om at deltage ift. hvilke områder der udvælges. 
 

4. Mødeplan for det kommende skoleår 
 

Bilag: Kalenderudkast 
 
Godkendelse af SB-mødedatoer 
Fastlæggelse af kontaktforældremødedato 
Skolehjemsamtaleuger på kalenderen. 
 
Referat 
 
Kalenderudkast til møder for skoleåret 23/24 er godkendt. 
Kontaktforældremøde placeres i uge 43 onsdag den 25.10.2023. 
 
SB udvælger tema til temamøderne. Der kan skrives forslag på idelisten i SB-mappen 
forud for augustmødet. 
 
Skolen placerer skolehjemsamtaleuger på skolens interne kalender. Der udsendes årshjul 
til forældregruppen med vigtige datoer ved opstart af skoleåret (forud for første 
forældremøde). 
 

5. Fastlæggelse af skolebestyrelsens årshjul for næste skoleår 
 

Bilag: Forslag til årshjul 
 
Forslag til årshjulet omfatter ti møder, hvor der afsættes tid til tema arbejde i grupper samt 
fokuspunkter med ekstern gæst. Nogle tilsyn med principper foreslås at foregå skriftlig 
mellem møderne. 
 
Referat 
 
Årshjulet er godkendt. 
 

Meddelelser 
 

Elevråd 
 
Elevrådet har haft til debat og afstemning hvordan de ønsker deres mødetid skal være 
næste skoleår.  
De har meldt tilbage, at de fremover gerne vil møde 8.15. 
Elevrådet afventer oplæg til udeområde til og skal deltage i de endelige beslutninger. 
 
Skoleleder 
 
Renovering af det sidste HDS område og Madkundskab er udsat til det nye budgetår. 
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Etablering af en ny kunstgræsbane sker i efteråret og ikke hen over sommeren som håbet. 
Det tager længere tid, at få klargjort diverse prøver ift. at det skal kombineres med LAR 
projekt. 
 
Næstformand 
 
Trafikaktion: Inddragelse af 2. årgang i en uges trafikaktion rundt om skolen. SB 
repræsentanter tager forslag med til første forældremøde “Vi har brug for hjælp” og er der 
opbakning til aktionen sættes den i gang. 
 

Eventuelt 
 
Hvem deltager i medarbejderseminar fredag i uge 32 på Marienlyst? 
 
Referat 
Skolebestyrelsen er velkomne til formiddagsprogrammet. Kan man deltage, skal man 
melde tilbage til skolesekretær senest torsdag den 22.6.2023. 
 
Høringssvar ift. skoledistrikter. 
Referat 
 
Tage udgangspunkt i et tidligere høringssvar. 
Fokus på at skabe 3-sporede skoler på alle skoler, frem for at nogle skoler er fyldt helt ud 
med elever (fx. 4-sporede) og andre med plads har færre børn (fx. kun 2-sporede) 
Fokus på sikre skoleveje 
Fokus på klassekvotient 
 
Deadline for høringssvar 26. juni 2023. 
SB udfærdiger, rundsender til kommentarer den 22.6. og sender til skolens sekretær 
senest den 23.6. 
 

Godkendelse af referat 
 

Ved fysisk fremmøde godkendes referatet undervejs punkt for punkt. 
Punkter til næste møde skal fremsendes til formanden senest onsdag den 6. august 2023 

 

 

 


